



Studentrådet IE

Møtereferat Studentrådet IE

Sted: Gamle elektro, møterom G108 og digitalt på teams

Tid: 16:15-18:00

Dato: 18.10.22

Til stede: Odd Arne Fosse (FTV), Joel Taro Mørlin (FTV), Didrik Nohre Lønvik (FTV), Magnus Dag Oseid (FTV), Pål Djuve Vambheim (IDI), Hannah Fagerli Ranheim (IEL), Tor Martin Flø Gustad (IEL), Sondre Sand (IIKG), Anette Abrahamsen (LUR), Henrik Bråthen (IIR), Astrid Hilling (AU), , Tuva Nordbø (IDI), Lars Blütecher Holter (IDIG), Lars Kristian Lerås Furhovde (IES), Sander Watland Nordvik (IESG), Martin Guldahl (IMF), Emil Bragstad (IIK), Sigrid Blystad (IIKG), Kristoffer Ngai Ulvahaug (IIR), Torbjørn Birkenes (IIK), Maiken Aurora Andersen Gjerdseth (ITK)

Frafall: Thale Eliassen Fink (ITK), Eirik Sebastian Runshaug (IES), Cecilie Torp Dahl (IEL)

Møteleder: Didrik Nohre Lønvik

Referent: Kristin Eggen

OR-sak 01/22 Besøk av dekan Ingrid Schjølberg

- Dekan ved Fakultet for informasjonsteknologi og elektroteknikk. Doktorgrad i undervannsrobotikk og Professor i marin kybernetikk.
- Fakultetet IE har 1100 årsverk, 8000 studenter og budsjett på 1,4 milliarder.
- Vi skal være et profesjonelt fakultet. Dere er våre kunder og jeg ønsker at fakultetet skal prioritere å svare på henvendelser fra studentene.
- Tillitsvalgte har en viktig og tydelig stemme opp mot institutt og fakultet.
- Instituttleder skal rapportere til dekanen.
- FTV-ene Magnus og Joel sitter i ledergruppen ved fakultetet.
- Fakultetet har nettopp hatt Allmøte med alle institutt, tema Shotundersøkelsen.
- Vi er opptatt av studentenes psykiske helse og jobber for gode læringsareal.
- Fakultetet IE har besluttet å tildele Studentrådet IE velferdsmidler med mål om å styrke studentvelferden.
- NTNU har plassmangel. Fakultetet IE har investert 12 millioner i b-blokka for bedre læringsareal. Vi har leid lokaler i Holtemannsveien for masterplasser, men åpner nå opp for free seating for bedre utnyttelse av lokalene.
- Gjøvik og Ålesund har bedre plasskapasitet til sine studenter.

- Alle institutt har satt i gang med arealplanprosjekter.
- Det jobbes med å få mere støtte til areal fra NTNU eiendom.
- NTNU sentralt har ansvar for å legge til rette for areal til bachelorstudentene.
- Fakultetene har ansvar for areal til masterstudentene.
- Vi ser på å ta i bruk lab til lesesalpasser i eksamensperioden.
- FTV-ene har deltatt i Arealmøte med Vegard Rønning sist uke. Det jobbes for at klasserom, forelesningssaler og labor åpnes opp for lesesalsplasser i eksamensperioden.

Innspill:

- Vitenskapelige ansatte skal ha tatt pedagogisk kurs (Uniped) innen 3 år.
- Saker som Studentrådet bør jobbe med våren 2023
 - Lesesal-plasser
 - Oppfordre alle studenter til å komme på campus
- Studenter erfarer at vitenskapelige ansatte går bort fra mappevurdering på grunn av innføring av to-sensorordningen.
 - Dekan vil ta opp dette i dialogmøte med instituttlederne i neste uke.
 - Hvis samarbeidet med instituttene ikke fungerer, kan dere ta direkte kontakt med dekan eller FTV-ene.
 - Ved støy i eksamensperioden, kan dere ta dette opp med FTV-ene.
 - Fakultetet jobber for at byggeprosjekt ikke skal forstyrre studenter i denne perioden.

Saksliste:

Møtereferat 27.09.22 Møteinncalling 18.10.22 ble godkjent i møte.

Runde rundt bordet

IEL- iden sist har vi hatt et kontaktmøte og diskutert lunsjvenn for EMIL-studenter ala det opplegget IDI har hatt. Vi har hatt et KTV møte med Halsten, snakket litt om hvordan vi kan inkludere flere studenter bl. annet leseplasser, trivselstiltak, evaluering av studieprogram. Vi har kjørt Åpent kontor som vanlig, stått på stand for å få folk til å stille ved studentvalget og jobbet med å rekruttere valget, og har hatt en Q&A på EMIL sin Instagram de siste dagene.

I tillegg planlegger vi en eksamens-boost for 1 klasse på EMIL og er i prosessen om å skaffe midler til å arrangere dette.

Vi har funnet to kandidater til å bli med på den språkpolitiske undersøkelsen.

IDI T - Vi har *fått flyttet skap* på A-blokka for å forbedre arealbruken. Videre gjennomførte vi utvidet ledermøte og fikk sikret finansiering *til kontortid 19.10*. Tok også opp automatisk begrunnelse ved eksamen, men ledelsen stilte seg kritisk til dette da dette tidligere har blitt gjennomført med dårlige erfaringer. Bordtennisbordet på A3 skal også oppgraderes, og avslutningsvis har vi sikret nye KTV-er til datateknologi, og arbeider med å sikre til resten av IDI-s studier.

IDI G - Møte med alle KTVer og hørt hvordan ting går, går for det meste bra. Ingen store saker.

Hatt møte med studentparlamentet og tatt for meg saker relatert til det. Stått på stand til studentvalget. Gjort forberedelser for KTV'er og meg selv til kvalitetsseminaret vi i Gjøvik har dagen etter studentrådet IE møte

IES- Diskutert en ny romløsning og identitetsareal for elektroingenjør. Stått på stand. Jobber med en trinnansvarlig kontrakt for elektroingenjør, så har vært litt i møter der. Jobbet med midler til sosiale miljøet på IES. Sittet i diverse ledermøte.

IES G

IMF - Vært til ULG-møte, hvor Martin tok opp saken om en foreleser i faget Tidsrekker, som snakker dårlig engelsk. Promovert, og fått, velferdsmidler. Hatt ukentlig kontortid. Reklamert for valget og vært på stand. Hatt møte med Didrik. Pushet på at informasjonen som blir gitt ut om master/prosjektoppgaver er for dårlig. Fått avklart saken om å få Matteland på mazemap, det er dessverre ikke mulig.

ITK- Åpent kontor med IES. Dialogmøte med instituttet. Workshop gruppe på Prosjektoppgave skal settes i gang, hvor studenter skal inkluderes. FTS workshop invitasjon til møte. Ansette Temakveld ansvarlig. Betaling til KTV – for sosialt ansvar.

IIK T - Dialogmøte med KTV-er og studieprogramleder. Søkt penger og begynt planlegging av sosialt arrangement med IIK. Rush trampolinepark. Blestet for valget, fått 2 kandidater, mulig et par til stiller. Hjulpet instituttet med å sette igang lunsjvenn ordning, der man parrer to og to studenter til å spise lunsj på tvers av klassetrinn. Gått gjennom nettsiden til IIK som skal publiseres som en informasjonsside for alle studentene på instituttet. Nytt møte med instituttet denne fredagen, der vi skal jobbe videre med budsjett for studentaktiviteter og noen enkelte fag med dårlig score på emneundersøkelsen

IIKG

LTV - ULG. Planlagt kullmøte før 2. klasse. Studieprogramrådsmøte. Møte med studentrådet lektor. Åpent kontor med fokus på valg. ALLMØTE - mest sannsynlig fått en god kandidat.

IIR- Vi har jobbet en god del med valg og stått en del på stands. Annet enn det har vi fått hatt en personsak med en foreleser som hadde et lite kulturcrash med en kan forvente av utdanningen. Vi har også hatt en sak rundt et emne som var satt opp som Godkjent/ Ikke godkjent, men foreleser ønsket å endre det til bokstavkarakter. Vi har fått stoppet dette og fått emne tilbake til G/IG.

STi - Siden sist har vi jobbet mye med valg og rekruttering til Studenttinget og Studentdemokratiet. I tillegg har vi hatt studenttingsmøte hvor vi har forberedt saker angående immatrikulering, og angående alternative opptaksformer ved opptak til høyere utdanning. Studenttinget har deltatt på en markering mot forslaget om innføring av skolepenger for internasjonale studenter etter fremleggelse av statsbudsjettet, og planlegger en større markering 26.10. Vi har deltatt på studentpolitisk toppmøte på kunnskapsdepartementets representasjonsbolig hvor studentledere fra landet rundt møtte statsråd Ola Borten Moe. Vi har jobbet med

høringer tilknyttet språkpolitiske retningslinjer, UH-lov revidering.

FTV- Joel, sak om språk i ledergruppe. Valg og stått på stand. Ordnet plakat.

Magnus, deltatt i SR-ing, hvor vi diskuterte språkpolitikk og inn- og utveksling. Rapport mulighetsnæringer, Mckinsey rapporten. Skal sees i sammenheng med FTS-arbeidet. Nettside - [Norge i morgen](#). Jobbet med areal.

Odd Arne, AU-møte, IE-utdanningsmøte hvor vi fikk presentert resultat Shot-undersøkelse. 61 % etterspør alkoholfrie arrangement. Seksuell trakassering. Holdningskampanje på fakultetet. Revidering av emnebeskrivelser. Mangler og feil.

Didrik, valg og velferdsmidler. 15 gavekort til de som svarer på undersøkelsen Studiebarometeret. Studieutvalg IE, emnerevisjon hvor bærekraft skal implementeres. Jobbet med at studenter skal få tilgang til studieprogramrapporter.

OR-Sak 02/22 PTV våren 2023

Kristin konsulent orienterte om saken.

- Fakultetet ønsker at vi sender inn en samlet oversikt over hvem som skal være PTV IE våren 2023.
- Sendes til Kristin innen 27.november, slik at arbeidskontrakter og lønn blir klart til semesterstart.
- I ITV stillingsinstruksen står det at ITV skal «Sørge for at alle studieprogramråd tilknyttet instituttet har god representasjon».
- ITV og PTV kan ha begge vervene, men det trenger ikke være slik.
- PTV blir lønnet av fakultetet med 50 t i semesteret.
- Kan være utfordrende å finne aktuelle kandidater for 2.-årig master.
- Studieprogrammet Informasjonsbehandling er ikke representert i studieprogramråd.
- ITV-ene opplever at det kan være utfordrende å gjennomføre valg. Hva er den beste måten å gjøre dette på.
- Konsulenten sender en påminnelse på e-post.

OR-Sak 03/22 Velferdsmidler

Didrik hadde en kort gjennomgang av fordeling og hva som har blitt lagt vekt på.

- Totalt søkt 1412334 kr, over 150 søknader.
- Lagt stor vekt på lav-terskel tiltak som kommer flest mulig studenter til gode.
- Lager for tiden referat og innsynsrapport.

OR-Sak 04/22 Valg

Joel orienterte om saken. Jobber med siste innspurt med promotering. God innsats av de institutt tillitsvalgte så langt, mangler pr nå 3 kandidater. Fakultetet spanderer gavekort på de som får flest stemmer.

SR-sak 05/22 Språkpolitiske retningslinjer

Odd Arne presenterte saken. ITV-ene har blitt spurt om å komme med innspill på de nye språkpolitiske retningslinjene til NTNU. Dette er en høring som blir gjennomført på hele NTNU, og for å svare godt på denne ønsker dekanen på IE å spørre ITV-ene om innspill.

Er internasjonale forelesere gode på å lære seg norsk, og er dette nødvendig?
Har NTNU et ansvar for å "sikre vitaliteten til det norske fagspråket"?
På hvilke måter påvirker språkpolitikken norsk næringsliv og norsk kultur?
Hvilken rolle har språkpolitikken opp mot integrering?

Innspill:

- God faglitteratur er som regel på engelsk og det kan være varierende norskkunnskaper blant de vitenskapelige ansatte.
- Kvalitet fremfor vitalitet.
- Vitenskapelige ansatte er pålagt å ta norskkurs innen 2 år.
- Fagtermologien på tekniske fag er på engelsk.
- Hvis det skal være et mål å lære fagspråk på norsk, bør det læres på NTNU.
- I dag er det ikke god nok pensumbøker på norsk. Hvem skal legge til rette for dette?
- IE ledermøte i dag. Vil fortsette med pensumbøker på engelsk. Oppfordrer institutt til å oversette faguttrykk.
- STi skal også svare på høringen. Mangler et internasjonalt perspektiv i det nye forslaget i de nye retningslinjene.
- Det bør være en sammenheng mellom bachelor og master. Også i forhold innveksling og utveksling av studenter.
- I ledergruppemøte i dag ble det også tatt opp at det ikke finnes gode metoder for å oversette fagtermologi på norsk.
- Prioritere ansatte som snakker norsk, men det er ikke nok ansatte for dette. Bachelor ingeniør er ikke lagt til rette for å ta imot innvekslingsstudenter.
- IMF, har positiv erfaring med utenlandske forelesere som foreleser på norsk. Har ordbok hvor fagtermer er på norsk.
- Det bør være en mellomting og må sees i sammenheng med helheten.
- I de foreslåtte retningslinjene rundt norsk språkopplæring, er det kun beskrevet hvordan opplæringen til de ansatte skal foregå. Studenttinget foreslår at opplæring av studenter også burde tas med.

SR-Sak 06/22 Studieprogramråd

Didrik presenterte saken. FTV-ene ønsker å få en oversikt over hvordan studieprogramrådene fungerer. Får dere kontakt med studieprogramrådsleder? Hvor mange møter har blitt holdt?

Innspill:

IES, blir presentert et produkt. Opplever ikke reell innflytelse.
IMF, bachelor har ennå ikke hatt kontakt. Ikke lest referansegrupperapporter.
Industriell matematikk, dialog med klassetillitsvalgte.
IEL, møte i går og vi opplever å bli sett og hørt.
IJK, et møte dette semesteret, saker blir ikke tatt videre
IDI, et studieprogramråd har ikke hatt kontakt siden 2021.
ITK, vært et møte.

Møtekritikk

- Bra møte.
- Språksaken tok litt lang tid.
- Positivt med dekan på besøk.

- Referat på skjerm for å unngå gjentakelser i diskusjonssaker.
- Gode innspill i møte.